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Abstract

There is no doubt that morphology has received a lot of research
and study by the scholars of Andalusia and Morocco who spent a
lot of time studying every little detail about it and classified it into
volumes. One of the scholars who had great efforts in the field of
morphology is 1bn 'Asfoor Al Ishbili, which is clearly shown in his
book Al-Mumti Fi Altasrif, where he reviewed his questions of
morphology, citing explanations, arguments and evidence. His
book was of great importance, which impressed other scientists,
including Abu Hayyan who reviewed and summarized it in a book
called (Almubdie). This study was made to show Ibn 'Asfoor
efforts in morphology through his method in this type of science,
he also displayed a number of issues that distinguished him from
other scholars.
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R&umeé

Il ne fait aucun doute que la morphologie a fait l'objet de
nombreuses recherches et éudes de la part de speé&ialistes de
I'’Andalousie et du Maroc, qui ont pass€ beaucoup de temps a
éudier chaque dé&ail et ale classer en volumes. Ibn 'Assfour Al
Ishbili est I'un des érudits qui s’est beaucoup investi dans le
domaine de la morphologie. C’est ce que montre clairement son
livre "Al-Mumti Fi Altasrif", ouil a passéen revue ses questions
sur la morphologie, citant des explications, des arguments et des
preuves. Son livre éait d'une grande importance, ce qui a
impressionné d'autres scientifiques, dont Abu Hayyan, qui l'a
résuméet résumédans un livre intitulé(Almubdie). Cette &ude a
éérailiseé pour montrer les efforts de morphologie d'lbn 'Assfour
atravers sa méhode dans ce type de science, il a éalement montré
un certain nombre de problemes qui le distinguaient des autres
éudits.

Mots-clé&: morphologie, efforts de morphologie d’Ibn 'Assfour,
curriculum d'lIbn ‘Assfour.
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